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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 55 

от 18.03.2015 г. 

 

Днес, 18.03.2015 година от 16:30 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Иван Енчев – 

Директор на Дирекция СА, кметове на кметства и кметски наместничества от 

общината. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, добър ден и добре дошли на днешното извънредно 

заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници/ и ОбС може да взема законни решения. 

Откривам днешното заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 4/11.03.2015 г. съм 

свикала днешното извънредно заседание на Общински съвет Алфатар. Имате 

проекта на дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, ако имате предложения относно дневния ред, моля заповядайте? 

Няма. Зачитам проекта на дневния ред за днешното заседание. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Върнато Решение № 446 от Протокол 

№53/17.02.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област Силистра за 

ново преразглеждане. 

- Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 

ОПФ в полза на НЧ „Ведрина -1948г.” гр.Алфатар / кв.Попово/.  

                                       Докладва: председател ОбС. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за   
 

 

РЕШЕНИЕ № 452 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

 1.Докладна записка относно Върнато Решение № 446 от Протокол 

№53/17.02.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област Силистра за 

ново преразглеждане. 

- Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 

ОПФ в полза на НЧ „Ведрина -1948г.” гр.Алфатар / кв.Попово/.  

                                       Докладва: председател ОбС. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: .Докладна записка относно Върнато Решение № 446 от 

Протокол №53/17.02.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област 

Силистра за ново преразглеждане. 

- Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 

ОПФ в полза на НЧ „Ведрина -1948г.” гр.Алфатар / кв.Попово/.  

Златка Питакова: След като всички общински съветници се запознаха със 

заповед № АК-02-3 на Областния управител на Област Силистра и във връзка с 

нежеланието от страна на кмета на община Алфатар да внесе нова докладна 

записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 

земи от ОПФ в полза на НЧ „Ведрина -1948г.” гр.Алфатар /кв.Попово/ за днешното 

заседание, аз предлагам ОбС Алфатар да отмени своето решение № 466 прието на 

редовно заседание на ОбС Алфатар проведено на 17.02.2015 г. по протокол № 53. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” към Общинския съвет 

гр. Алфатар за становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. Искам да повторя, че аз 

подкрепям Вашето предложение да отменим приетото наше решение № 466 по 

протокол № 53от 17.02.2015г.. Давам думата на останалите колеги. 

Радка Желева: Ние имаме възможността да отменим решението си или да го 

преразгледаме и да отстраним пропуските, които сме допуснали със вземане на 

предишното решение както са посочени в заповедта на зам. областния управител. 

Аз мисля, че трябва да ги коментираме и в крайна сметка тогава да решим какво да 

правим. Искам да кажа, че никак не ми е удобно и приятно да ни бъдат връщани 

решенията, поради това, че предварително не са били добре обмислени и 

съгласувани между общински съвет и общинска администрация и не сме си 

спазили един от нормативните документи, които сме приели: Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост,  
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и някой друг да ни го показва, че сме сбъркали. Първо срока за безвъзмездно право 

на ползване, после внасянето на докладната записка е трябвало да бъде от кмета на  

общината. Също така не сме искали документа от земеделската служба да бъде 

приложен, за да се види, че това читалище наистина не е оземлявано, а сме се 

доверили само устно. На Футболен клуб Алфатар как отнехме стоте декара земя и 

взехме решение при необходимост да им се предоставят средства. Аз също 

подкрепям предложението на г-жа Питакова: да отменим решението. 

Йорданка Узунска: Аз мисля, че най-безболезнения начин е да си отмените 

решението и в последствие вече нещата да стартират отначало, макар че искането 

на председателя на НЧ „Ведрина -1948г.” не отговаря на изискванията, които са по 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост. Той не предлага нито срок, нито земя. Аз не считам, че 

момента е подходящ в края на мандата за внасяне именно на такава докладна 

записка. 

Златка Питакова: Госпожо Узунска , аз мисля , че не ви пречи нито момента , 

нито заявлението от г-н Дамян Славов , а ви пречи нежеланието да го направите. 

Кажете го директно, а не да вадите вода от 99 кладенеца. От службата по земеделие 

разбрахте, че НЧ”Ведрина” кв.Попово не са имали и нямат никаква земя , но не сте 

благоволили даже да ви заверят информацията с подпис и печат. Това означава , че 

сте нямали никакво намерение да предприемете някакви действия. Такива 

намерения нямахте и 2014г. по Искане с вх. № 122/22.08.2014г. от г-н Дамян 

Славов, нито пък по устната му молба. Затова за десети път ви заявявам , че се 

реших да внеса тази докладна записка защото хората го заслужават , а вие живеете 

в безхаберие и завист. Ставаше въпрос за 31 дк. земя , и то за читалище ,а не си 

търсим общинските приходи от мери , земи и др.?! Как други общини са 

предоставили земя на читалищата си , а при нас неможе защото се работи 

избирателно, за всичко е така.Така го виждам , така го чувствам и така го казвам.  

Живка Великова: Никой не е против да се развива читалището. НЧ „Ведрина 

-1948г.” започна да се развива от една година. Достатъчно средства дадохме на 

това читалища при разчета на субсидиите . Читалището в кв. Попово тази година 

тръгна да се развива, нека да видим какво ще се случи и дали ще продължат със 

същия хъс да се развиват то тогава да мислим законово да им се помогне. 

Петър Иванов: Никой от общинските съветници не е против отдаването на 

земя на НЧ „Ведрина -1948г.”, а имахме против начина, по който се постъпва. ОбС 

Алфатар няма общинска земя, със земята разполага община Алфатар. Кмета на 

общината трябваше да внесе докладната записка, за да минат нещата както трябва. 

Нели Маринова: Аз мисля, че с това искане от председателя на читалището, 

даже и кмета на общината няма право да внесе докладна записка. Има си 

нормативни изисквания за оформянето на искането . Ако ще се случва нещо, ако 

правят годишнини и др. мероприятия общината винаги може да им помогне със 

средства стига инициативата да бъде представена със план сметка, с всичко, което 

да си струва. Аз мисля, че така е по разумния вариант да се процедира.  

Единственото, което можем да направим днес е да си отменим решението. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия „Общинска собственост...” е да 

отмени свое решение № 466 прието на редовно заседание на Общински съвет 

Алфатар на 17.02.2015 г. по протокол № 53. 
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Златка Питакова: Приемайки мотивите на областния управител за връщане 

на цитираното решение, и нежеланието на кмета на Община Алфатар да внесе  

докладна записка за учредено безвъзмездно право на ползване на посочените имо-

ти от НЧ”Ведрина „гр.Алфатар кв. Попово и нежеланието също на по- голямата 

част от общинските съветници , видно от изказванията ,считам за целесъобразно и 

правилно, Решение № 446 да се отмени. 

Предвид изложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 , т.24 , ал.2 и чл.45 ал.9 от 

ЗМСМА и във връзка със Заповед № АК-02-3 от 27.02.2015г. на Областния 

управител на Област Силистра, предлагам Общинският съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ № 453 

 

1. Общински съвет гр.Алфатар отменя свое решение № 466 прието на 

редовно заседание на Общински съвет Алфатар на 17.02.2015 г. по протокол 

№ 53 от същата дата , относно Учредяване на безвъзмездно право на ползва-

не върху земеделски земи от ОПФ в полза на НЧ „Ведрина -1948г.” 

гр.Алфатар / кв.Попово/. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Златка Питакова: Колеги имате думата за въпроси и изказвания! Няма 

постъпили въпроси. 

 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят 

на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 17.00 часа. 

 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


